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Výroční zpráva klubu Pod-O-Lee za rok 2016 
 

Předseda:  Ondřej Karmazín 

Místopředseda: Jozef Šebák 

 

počet aktivních členů 1. pol.:  82 

počet aktivních členů 2. pol.:  65 

Počty členů Kolejního klubu Pod-O-Lee v roce 2016 
 

I. pololetí II. pololetí 

Členů Pod-O-Lee celkem 1 289 1 409 

    Členů platících v daném období 1 041 982 

     Členů s dobíhajícím členstvím 166 358 

     Členů s odpustkem 82 69 

 

V roce 2016 jsme doháněli zejména resty, které si klub nesl už pár let s sebou. V průběhu roku nedošlo 

k žádným závažným incidentům, prohloubili jsme spolupráci se SÚZ a zlepšili opět postavení klubu v rámci 

SU po problémech v předešlém roce. Služby se opět stabilizovaly a postupně se zlepšovaly. Po letech 

Václav Fanfule připravil a nasadil nový web – nejen pro klub, ale i pro Pod-O-Gym. Dosavadní již 

neodpovídal požadavkům na přehlednost, ani jednoduchou správu. Navíc také zavedl nový rezervační 

systém, na který v průběhu roku přešla navíc i sauna. 

Blok A 

Správce bloku: Jozef Beneš 

V lete mala prebehnúť na bloku A výmena podláh v kuchynkách buniek. Po komplikáciách zo strany SÚZ 

sa rekonštrukcia začala až v septembri, tesne pred nástupmi na kolej. Neobišlo sa to bez komplikácii – v 

chvate boli vysťahovaní všetci ubytovaní na blok E, aby sa práce urýchlili. Práce sa ale nestihli do nástupov 

a ubytovaní sa museli vrátiť do nedokončených izieb. Po tomto návrate sa objavilo aj pár prípadov krádeží 

(sprchové gély, šampóny, zubné kefky, uteráky,…) a taktiež sprchovanie stavbárov v sprchách na izbách 

aj napriek tomu, že vedeli o tom, že už sa tam ubytovaní vrátili.  

Autor: Jozef Beneš 

Klub deskových her 

Řešitelé: Oldřich Mahdal, Thanh Phan Thi 

 

Začátkem zimního semestru 2016 se nám objevilo dost nových tváří a máme v plánu pořádat občasné 

víkendové posezení. Každý týden se konají středeční večery, kde se učíme nové hry, nebo se jen 

bavíme. Jako vždy taky rozdáme pár cen za občasné (nehlášené) turnaje. 

 

Autor: Oldřich Mahdal 
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Kolejní skupina 

Vedoucí kolejní skupiny: Ing. Kristýna Vračková 

Správce sudovny, grilu a pípy: Bc. Michal Neoral 

Správce kolárny: Bc. Václav Fanfule 

V roce 2016 se nám podařilo uvést do pohybu či dokonce změnit některé věci. Došlo k přerozdělení 

vybavení Studoven – odstranění starého a rozbitého nábytku a doplnění nábytkem funkčním a 

použitelným. Jedna Studovna byla dokonce vymalována přiděleným trestancem. S vedoucí kolejí bylo v 

řešení i výměna zničené podlahy v jedné Studovně na bloku A. Ke konci roku došlo k přestěhování stolního 

fotbálku a tím vznikla další Studovna – nově zřízená Studovna na bloku A. Ze čtyřkorunového fondu byl 

pořízen nový stůl pro stolní tenis a magnetické tabule. 

Protože stará místnost, kde se doposud nacházel stolní tenis nevyhovovala bezpečnostním požadavkům, 

byl nový stůl umístěn do bývalého Skladu na bloku A. Z tohoto důvodu byl tento sklad vyklizen a vybavení 

bylo přesunuto do Skladu na bloku C. 

Pro nově vzniklou místnosti se stolním fotbálkem a tenisem byl vytvořen Provozní řád. Dále byly nově 

vytvořeny Provozní řády Studoven. Ostatní Provozní řády patřící pod Kolejní skupinu prošly revizí a byly 

upraveny tak, aby splňovaly úpravy a podmínky místností. 

Dobrá zpráva je, že představenstvem byla schválena oprava billiardu, avšak z důvodu pozastavení 

čerpání z rozpočtu byla oprava odložena na neurčito. 

Kolárna, sudovna, gril a pípa fungovaly spolehlivě během celého roku pouze s běžnými provozními 

problémy. 

Autor: Kristýna Vračková 

 

Filmový klub 

Řešitel: Martina Dočárová 

Spoluřešitelé: Kristýna Tauchmanová, Martin Šťastný 

Filmový klub Pod-O-Lee byl založen roku 2010 a od té doby si ho na Facebooku oblíbilo 223 uživatelů. 

Pravidelná středeční setkávání ukazují obyvatelům koleje Podolí rozmanitost filmového světa. Tento 

semestr jsme nabídli kultovní filmy jako komedii Big Lebowski, drama Sedm nebo vánoční rozptýlení 

Sám doma a další. Uspořádali jsme také dva speciály s občerstvením. Prci prci prcičky speciál sloužil 

pro pobavení a studenti zde mohli získat razítko do Indexu. Indiana Jones byl pro opravdové filmové 

fanoušky, promítli jsme první tři díly, podával se guláš a točilo se pivo. Tento semestr si Filmový klub 

Pod-O-Lee užil vysoké návštěvnosti, průměrně na naše vybrané filmy přišlo 21 lidí a padl návštěvnický 

rekord, kdy na Prci prci prcičky zavítalo 38 lidí. 

Autor: Martina Dočarová 
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Salsa 

Řešitelé: Ondřej Barda, Jiří Malíček 

V roce 2016 udělala salsa na podolské koleji velký pokrok, výrazně narostl počet pravidelných účastníků. 

Lekce byly rozděleny na základní a pokročilé. Základní kurz je pod mým vedením, pokročilý kurz vede 

Jiří Malíček. Vedle pravidelných kurzů salsy proběhlo několik občasných kurzů tance bachata, zouk a 

latinskoamerických tanců. Na akci prvák proběhlo první taneční vystoupení některých pokročilých 

tanečníků. Salsa Pod-O-Lee se pomalu dostává do povědomí pražské salsa komunity, zejména mezi 

studenty. 

Autor: Ondřej Barda 

 

Akce prvák 

Řešitel: Michaela Reicheltová 

Akce prvák zajišťuje pro všechny zájemce ucelený soubor informací, kontaktů a pobídek nápomocných k 

úspěšnému začlenění do života na kolejích Podolí. Velmi důležitá je možnost navázat kontakt s 

ostatními studenty bydlícími na koleji a lépe se tak začlenit do nové sociální skupiny, spolu se svými 

kolegy. Na akci byla promítána prezentace, na jejímž konci byla uspořádána soutěž, která vycházela 

nejen ze znalostí z prezentace, ale i z kreativity účastníků. Byly zde nachystány prezentační stánky s 

hlavními službami klubu, zájmové kolejní kroužky a informační stánek klubu Pod-O-Lee, přičemž všichni 

dostali prostor říci několik slov o jejich činnosti přítomným návštěvníkům. Byly pořádány exkurse pro ty, 

kteří měli zájem podívat se, kde jaké služby najdou. Večer byl obohacen o občerstvení, čepovalo se 

pivo, malinovka a k jídlu byla grilována klobása. Příjemným zpestřením bylo taneční vystoupení 

kolejního spolku zabývajícího se tancem Salsa. 

Autor: Pavel Bělík 

 

MEZI BLOKY 2016 

 

Řešitel: Kateřína Končelíková  

Spoluřešitelé: Stanislava Kočanová, Vít Hořňovský, Livia Salzerová, Matej Varisnký 

Mezi bloky 2016 byl nejen jubilejní 10. ročník, ale také jeden z těch nejpovedenějších vůbec. Díky 

naprosto dokonalému slunečnému počasí a dobré propagaci, díky které jsme různými cestami  oslovili 

kolem 40 000 lidí, přesáhl počet návštěvníků 4 000. Největší podíl na návštěvnosti měli studenti vysokých 

a středních škol. Nechybělo ale ani zastoupení ostatních věkových kategorií a hlavně obyvatel Prahy 4. 

Šťastní a spokojení byli všichni od těch nejmladších až po nejstarší. Vše se ale netočilo jen okolo hudby. 

Během celého dne byly k dispozici různé aktivity jako Zorbing football, skákací boty, dopravní simulátor 

z Fakulty Dopravní ČVUT nebo například pivolezení. Po těchto téměř sportovních aktivitách si mohl 

každý oddechnout v chillout zóně, která byla vybavena sedacími pytli. Mezi koncerty se pak pod hlavním 

pódiem odehrávaly soutěže, ve kterých bylo možno vyhrát velké množství cen. 

Autor: Vít Hořeňovský 
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Pod-O-Day 

Řešitel: Ondřej Gróf 

Spoluřešitelé: Michaela Reicheltová 

Pod-O-Day je sportovní akce pro studenty, především bydlící na kolejích Podolí. Pro studenty jsou 

připravené různé sportovní aktivity, na které se předem pomocí registrace přihlašují. Proběhly i 

doplňující aktivity jako je jóga challenge, přetahování lanem, vybíjená a další. Zároveň zde bylo 

připraveno občerstvení v podobě klobás, malinovky, piva a vody. Každý soutěžící měl nárok na určité 

množství občerstvení zdarma. Akce měla za cíl podnítit studenty k aktivitě a dát jim možnost 

odreagovat se před zkouškovým obdobím. Tento cíl akce splnila. Přihlásil se dostatek týmů na 

všechny sportovní aktivity. Dokonce se přihlašovali ještě týmy na místě, těsně před začátkem. I díky 

počasí byl tento ročník velice vydařený a zúčastnilo se mnoho studentů. Akci hodnotím tedy jako 

vydařenou. 

Autor: Michaela Reicheltová (pozn. Převzato ze závěrečné zprávy FSP) 

 

Podolské Vánoce přicházejí 

Řešitel: Michaela Reicheltová 

Dne 14. 12. 2016 proběhla akce Podolské Vánoce Přicházejí. Jejím hlavním cílem bylo společně 

oslavit Vánoce a přispět tím k pohodové atmosféře na kolejích a pomoci tím zejména těm, kteří se na 

Vánoce z různých důvodů domů nebo do své vlasti nedostanou. V prostoru před Menzou byly přítomny 

stánky, kde si každý mohl vychutnat teplý nápoj, klobásu nebo perníček podle vlastního výběru. 

Pouštěny byly vánočně laděné písně. Proběhly dvě hlavní soutěže. Soutěž o nejlepší vánoční 

básničku, přičemž hlasování probíhalo formou pocitového měření hluku (aplausu) vydávaného 

publikem v předem stanovený okamžik. Druhá soutěž spočívala v běhu v párech (genderově libovolně 

složených), přičemž úkolem párů bylo udržet po celou dobu běhu mezi čely jablko. Kdo doběhl první, 

zvítězil. Následně pokračovaly Vánoce v čaj baru Ego, kde se ještě uskutečnila soutěž o nejchutnější 

Vánoční cukroví, přičemž lasování probíhalo veřejně formou samolepek na předem vyznačená místa. 

Autor: Pavel Bělík 

 

Hudebna 

Řešitel: Vít Hořeňovský 

V roce 2016 bylo prioritou udržovat chod hudebny. Především tedy udržování kvalitního stavu nástrojů – 

nákup nových kabelů, strun apod. Vzhledem k nevyhovujícímu stavu došlo také k nákupu nových činelů a 

malého bubnu k bicí soupravě. V prosinci proběhla tradiční Jam session v Ego čajbaru, která se setkala 

s vysokou návštěvností jak mezi vystupujícími tak mezi posluchači. S personálem Ego čajbaru byla 

navázána spolupráce. Další Jam sessions ale i večery s akustickou živou hudbou budou v podolské 

čajovně probíhat.  

Autor: Vít Hořeňovský 
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Pod-O-Gym 

Řešitelé: Jaroslav Krejza a Ota Tořínský 

Rok 2016 je dvanáctým rokem fungování sportoviště. Za tuto dobu si dokázalo najít a udržet širokou 

základnu návštěvníků, která se pravidelně pohybuje na hranici 380 uživatelů. Provoz Pod-O-Gym, pod 

záštitou klubu Pod-O-Lee, tak poskytuje možnost sportovního vyžití a přispívá ke zvyšování standardu 

života na koleji. Tuto službu nabízí klub všem svým členům, nejen studentům ubytovaným na koleji Podolí.  

Opět nastala obměna týmu ukončili jsme spolupráci s Kateřinou Novotnou a Kristýnou Slavíkovou. Na jejich 

místo nastoupili v průběhu roku Vojtěch Sajdl a Erik Bóna. 

Dále se k nám vrátila Dana Jedličková spolu s velmi populárním Kardio Fitboxem. Novinkou letošního roku 

se pak stal Cross trénink vedený nadšeným crossfiterem Janem Chalabalou. Tyto nové kurzy doplnily 

stávající – Power Jógu s Míšou Onuferovou a Tabatu s Monikou Ryšinovou. Návštěvnost kurzů byla po 

celý rok vysoká a reakce lidí pozitivní. 

Podolský benchpress 12. ročník 

V menze Podolí se uskutečnil již 12. ročník Podolského benchpressu, tradiční studentské soutěže. Akce 

se konala 29.11. 2016 a zúčastnilo se jí napříč různými školami 41 soutěžících, z toho 9 ženy. Akcí provázel 

Jiří Prášek, rozhodcovala Petra Švadlenková. Partnery akce byli SÚZ ČVUT, Silicon Hill a Dafit. Akce byla 

i přes nižší rozpočet s rekordní účastí soutěžících, celkově se povedla. 

O prezentaci sportoviště se starají webové stránky http://gym.pod.cvut.cz. Již čtvrtým rokem funguje 

facebooková stránka sportoviště, a to na adrese https://facebook.com/podogym. Členové jsou také 

informováni prostřednictvím emailové konference. Díky akci Podolský benchpress se o našem klubu 

dozvěděli lidé také ze stránek http://www.ronnie.cz. 

V roce 2016 bylo Parlamentem SU ČVUT schváleno zdražení členského poplatku s přístupem do Pod-O-

Gym na 800 Kč za období, s platností od 1.7.2017. 

Vedení týmu sportoviště navázalo kontakt se správci podobných služeb v ostatních kolejních klubech a 

snaží se předávat si navzájem zkušenosti a nápady. Ti však na tuto podanou ruku nereagují zrovna aktivně. 

Mimo jiné bylo několikrát nabídnuto starší vybavení z Pod-O-Gym, a to zdarma či za velmi výhodné ceny – 

pouze Sillicon Hill projevil obecně zájem, výměnou za sponzorství Benchpressu. 

Na závěr bychom chtěli poděkovat současnému i bývalému týmu sportoviště i všem aktivním lidem, kteří 

nám během roku pomáhali. 

Autoři: Jaroslav Krejza a Ota Tořínský 

 

Síť – Správce systémů 

Řešitel: Lukáš Kasič 

V roku 2016 z hľadiska počítačovej siete došlo k nasledujúcim udalostiam: 

(1) V priebehu roka sme postupne zmenili architektúru webových serverov a vytvorili webový cluster, 

ktorý zvýšil flexibilitu, výkon webových serverov a pridal redundanciu. S tým súvisí aj prechod na 

certifikačnú autoritu Let's Encrypt a automatickú obnovu SSL certifikátov. Prinieslo to zabezpečenie 

stránok prostredníctvom HTTPS pre všetky webové stránky a všetky interné systémy klubu s webovým 

rozhraním. 

http://gym.pod.cvut.cz/
https://facebook.com/podogym
http://www.ronnie.cz/
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(2) Počas leta sme zakúpili a zriadili virtuálny dedikovaný server mimo akademickú sieť ČVUT/CESNET 

z dôvodu vytvorenia záložných DNS a MX serverov pre prípad výpadku konektivity - či už ide o výpadok 

ČVUT/CESNET, alebo akékoľvek iné problémy s hlavnou serverovňou klubu, ktorá bola do tej doby 

jediným miestom, kde sa všetky systémy klubu nachádzali. 

(3) Zriadili sme informačnú web stránku status.pod.cvut.cz pre informovanie o plánovaných výpadkoch 

alebo prípadných problémov so sieťou alebo službami klubu. 

(4) Z dôvodu veľmi starých serverov, narastajúcemu počtu problémov s fyzickými serverami a 

nedostatku prostriedkov sme zakúpili Supermicro Microcloud. Ide o 3U serverový systém s maximálne 

ôsmimi osadenými mikro-serverami (osadené sú štyri). Do tohto microcloudu sme postupne presunuli 

všetky služby, ktoré vyžadujú stabilitu a vysokú dostupnosť. Microcloud priniesol aj výraznú energetickú 

úsporu. 

(5) V polovici zimného semestra Správca systémov zablokoval systém DUSPS pre všetkých - pre 

užívateľov aj správcov. Primárnym dôvodom pre zablokovanie bol vývoj nového informačného systému 

a pochopenie toho, aký systém klub potrebuje - čím na seba prevzal všetku správu užívateľov. Do konca 

roka sa vývoj a nasadenie nového systému nestihlo zrealizovať. 

Autor: Lukáš Kasič 

 

Síť – Správce sítě 

Řešitel: Jiří Pospíšilík 

Spoluřešitel: Petr Beneš 

První polovina roku začala plánovanou rekonstrukcí serverovny na bloku F a o pár týdnů později také na 

bloku C. Staré síťové prvky od společnosti Cisco se 100Mb/s konektivitou pro koncové uživatele, byly 

vyměněny za modulární L3 Cisco switche řady 4500, které byly zakoupeny již v minulém roce. Tyto switche 

jsou škálovatelnější (lze dokupovat a vyměňovat jednotlivé moduly/karty) a nabízí centralizované řešení 

pro celý blok. To také přináší snazší a přehlednější konfiguraci. Z pohledu uživatele bylo hlavním přínosem 

zvýšení rychlosti na 1Gb/s. Na bloku F byly zároveň nově vyvázány patch kabely (ze server racku do 

hlavního racku), které nahradily původní drátové patch kabely.  

Souběžně probíhala prvotní fáze výběru WiFi řešení (výrobce, dodavatel), které by mělo postupně pokrýt 

všechny bloky podolských kolejí a přilehlé prostory (gym, venkovní prostory před menzou atp.). Ve výběru 

figurovaly společnosti Aruba, Ruckus a Cisco. Ubiquiti nebylo po negativních zkušenostech z bloku B 

vůbec uvažováno. Od všech zmíněných byly zapůjčeny AP jak nižších, tak vyšších řad. Po prvotním 

seznámení se s jednotlivými AP a kontrolery, jsme se rozhodli důkladněji otestovat pouze WiFi řešení od 

Ruckus a Aruba. Obě zmíněné společnosti souhlasily se zapujčením AP (na pokrytí alespoň tří pater), 

případně kontroleru a demo licencí. Výběr jsme diskutovali i s ostatními kluby SU – strahovské koleje 

(provozují Aruby s HW kontrolerem) a také Sinkuleho (provozují Ruckus s HW kontrolerem) a Masarykovy 

(provozují Arubu ve stand-alone režimu o kterém jsme prvotně také uvažovali) koleje, kde jsme se byli na 

AP podívat a poptat osobně. Testování a měření probíhalo na bloku F, který je totožný s blokem C (pouze 

zrcadlově otočený). Prvotní nasazení bylo plánováno právě na těchto blocích. AP byly rozmístěny na třech 

patrech (abychom mohli změřit prostup jak směrem nahoru, tak dolu), vždy mírně vysunuty do stran, aby 

nebyly umístěny sloupcově, a tedy se příliš nerušily a neoslabovaly výkon. Z výsledku měření byly 

vytvořeny heatmapy, které byly následně porovnány. Čistě z pohledu antén a signálu se nám jevily lépe 

Ruckus AP. Z pohledu uživatelského rozhraní a množství funkcionalit dominovala Aruba. Po zvážení jsme 
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se rozhodli vyzkoušet virtuální kontroler (poběží na našem vlastním serveru) a AP od společnosti Ruckus. 

Ruckus AP jsme na dobu několika týdnů zpřístupnili obyvatelům bloku, abychom měli reálné reference a 

doladili případné problémy. 

Nákup proběhl od společnosti ICZ (distributor Alternetivo) v takovém počtu, abychom pokryli dva bloky (F 

a C). Následovaly stavební práce na bloku F, aby bylo možné AP rozmístit a uchytit. Jednalo se o provrtání 

děr (skrze stropy a stěny do chodby), kterými byla protažena kabeláž z blokové serverovny do jednotlivých 

pater a posléze ke konkrétním AP. Stavební práce na bloku C pokračovaly v druhé polovině roku a ke 

konci roku byly převážně dokončeny.  

Dále proběhla obnova kruhové topologie (chybný SFP modul) a menší změna logické síťové topologie z 

důvodu nižších licencí na nových Cisco prvcích. Tím byla obnovena funkčnost streamované televize na 

blocích F a C.  
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